

Title (en)

Border for retaining a sheet or the like, and picture frame made of several such borders.

Title (de)

Leiste für die Halterung eines Blattes oder dgl. und aus solchen Leisten aufgebauter Rahmen.

Title (fr)

Section de cadre pour le maintien d'une feuille ou analogue et cadre composé de telles sections.

Publication

EP 0189065 A1 19860730 (DE)

Application

EP 86100240 A 19860109

Priority

DE 3500871 A 19850112

Abstract (en)

A border for fastening a poster or another sheet-like object on a bearing plate 10 consists of an elongated bearing body 2 for the bearing plate 10 and two folding borders 13, 14 which are attached to the bearing body 2 in a swivelling manner by a film hinge 11 and 12 respectively and which can be brought into a catch position, thereby fastening the sheet or the like on the bearing plate 10. In order to form a frame, four such borders can be clamped along the side edges of the rectangular bearing plate 10. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Leiste zum Festklemmen eines Plakates oder eines anderen blattförmigen Gegenstandes auf einer Trägerplatte 10 besteht aus einem länglichen Tragkörper 2 für die Trägerplatte 10 und zwei durch ein Filmscharnier 11 bzw. 12 schwenkbar an dem Tragkörper 2 befestigten Klappleisten 13, 14, die in eine Raststellung bringbar sind und dabei das Blatt oder dgl. auf der Trägerplatte 10 festklemmen. Zur Bildung eines Rahmens können vier solche Leisten entlang den Seitenkanten der viereckigen Trägerplatte 10 aufgeklemmt werden.

IPC 1-7

A47G 1/06; G09F 1/12

IPC 8 full level

A47G 1/06 (2006.01); **G09F 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 1/0611 (2013.01); **G09F 1/12** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2533728 A1 19840330 - MARKETING DISPLAYS INC [US]
- [A] US 3939620 A 19760224 - BERO ROBERT D
- [AD] GB 2010673 A 19790704 - HARD AF SEGERSTAD PEDER
- [A] US 3310901 A 19670328 - ROBERT SARKISIAN
- [A] US 4282667 A 19810811 - GLADE GASTON M

Cited by

EP0352379A1; GB2200045B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0189065 A1 19860730; DE 3500871 A1 19860717; DE 3500871 C2 19880211

DOCDB simple family (application)

EP 86100240 A 19860109; DE 3500871 A 19850112